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Tilstedeværende parceller: 41, 17, 27, 3, 23, 13, 1, 29 og 21.

1. Valg af dirigent

2. Beretning

3. Revideret regnskab

4. Forslag fra bestyrelsen

5. Forslag fra medlemmerne

6. Valg af kasserer

7. Valg af suppleant

8. Valg af revisor og suppleant

9. Eventuelt

Referat:

1. Helle (29) er valgt

2. Formanden, Nikolaj (41), berørte i sin beretning vejprojektets status, vedligeholdelsen af de grønne

arealer, salg af telte, kassererens afgang fra bestyrelsen og revisors afgang.

Fra generalforsamlingen var der spørgsmål til hold af stamvej. Bestyrelsen sender spørgsmål til

kommunen.

Også vedligeholdet af plantebæltet langs Kobækvej blev kritiseret samt langs stamvejen.

Hold af disse grønne områder bør behandles ved næste generalforsamling. Per (23) undersøger

holdningen hos de berørte lodsejere.

3. Kassereren, Birgitte (17), fremlagde nøgletal fra årsregnskabet for 2019. Efter et kort forsøg med

MobilePay, hvor foreningen oplevede stærkt stigende gebyrer, er ordningen droppet. Kontingentet

skal nu indbetales via en bankoverførsel.

Generalforsamlingen godkendte regnskabet.

4. Formanden fremlagde budgettet til godkendelse. Kontingentet fastholdes i 2020 på kr. 1000 til

vejkonto og kr. 500 til forening. Beløbet vil i givet fald blive opkrævet snarest.

Der var fra generalforsamlingen opfordring til snart at overveje en genforsejling af de mange

revner, der opstår i vejarealets belægning.

Generalforsamlingen godkendte budget og kontingent.

5. Sten (51) foreslår, at vedtægterne ændres, så foreningens midler i fremtiden kan sættes i danske

rentebærende obligationer eller i danske obligationsbaserede investeringsbeviser, der handles i et

reguleret marked.

Forslaget blev fremlagt og debatteret. Foreningen har for nuværende ingen omkostninger i

forbindelse med placeringen af formuen.

Forslaget blev forkastet med stemmerne 9 imod og en for.

6. Kassereren, Birgitte (17), er på valg og ønsker ikke genvalg. Der var på generalforsamlingen ingen
kandidater. Foreningen er dermed uden valgt kasserer. Birgitte (17) varetager opgaven som menigt
medlem af foreningen indtil næste generalforsamling.

7. Ingen ønsker at opstille til hvervet som suppleant til bestyrelsen.



8. Sten (51) har overfor formanden tilkendegivet, at han gerne opstiller som revisor. Sten blev valgt

uden modkandidater. Tina (1) modtager valg som revisorsuppleant.
9. Niels (55) efterspørger flisefugning af fortove efter Fibias nedlægning af lysledere. Bestyrelsen

kontakter Fibia.

Niels (55) indstiller endvidere til, at lodsejerne parkerer firmabiler så de ikke er til gene. Bestyrelsen

henstiller til, at større varevogne placeres på parkeringsarealerne eller således, at de ikke generer

færdslen og oversigtsforholdene.

Birgitte (17) oplyste, at lampeskærmene bør vaskes, og efterlyste hjælp til arbejdet. Giv meget

gerne en hånd med.
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